
Til Kulturudvalget og Folketingets medlemmer

Jeg vil gerne stærkt opfordre til, at man laver en lov om kunststøtte på den måde, at man 
kun offentliggør navnene på de kunstnere, der får støtte, så vil man tydeligt i løbet af 
nogen tid kunne se, om det er de samme, der hele tiden støttes. Det må jo være NOK.

At offentliggøre alle, der ikke modtager støtte, er en gabestok, som formodentligt vil 
afskrække mange fra at søge, og et kunstværk i bedding vil en kunstner også oftest holde 
for sig selv, med mindre vedkommende selv ønsker at omtale det undervejs i processen. 
På mange måder er en kunstner sårbar i den proces, og det er ikke sjovt at blive hængt 
ud. Det må mange af Folketingets medlemmer jo vide fra sig selv eller fra kunstnere, som I 
kender. 

Jeg skriver til jer, fordi jeg kender noget til kunstnere, da jeg selv er billdedkunstner, og da 
jeg er formand for Kunstnersammenslutningen Åbne Døre i Aarhus.
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